

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SOUTH ELECTRONICS Date: 29-04-2026 11:29:02 AM Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الجنوب للإلكترونيات التاريخ: 29-04-2026 11:29:02 AM الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>The Ordinary General Assembly Meeting of SOUTH ELECTRONICS was held on 11:00 On 29-04-2026 at zoom meeting, the shareholders participation in the Assembly Meeting was 56.79% The following decisions were adopted at the Meeting:-</p>	<p>عقد الساعة 11:00 على 29-04-2026 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة الجنوب للإلكترونيات. وذلك في وسائل الاتصال المرئي والإلكتروني وبنسبة حضور 56.79% تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-</p>
<p><b>Subject: Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting</b></p>	<p><b>الموضوع: المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق</b></p>
<p>Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on 22-10-2025</p>	<p>المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 22-10-2025</p>
<p><b>Subject: Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on specified date</b></p>	<p><b>الموضوع: المصادقة على تقرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في</b></p>
<p>Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on 31-12-2025</p>	<p>المصادقة على تقرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 31-12-2025</p>
<p><b>Subject: Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements</b></p>	<p><b>الموضوع: المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في</b></p>
<p>Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on 31-12-2025</p>	<p>المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2025</p>
<p><b>Subject: Approving the Financial Statements for the year ended on</b></p>	<p><b>الموضوع: المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في</b></p>
<p>Approving the Financial Statements for the year ended on 31-12-2025</p>	<p>المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2025</p>
<p><b>Subject: Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year ended</b></p>	<p><b>الموضوع: ابراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في</b></p>
<p>Discharging the board's members from their liabilities in</p>	<p>ابراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن تصرفاتهم</p>

respect of the financial year ended 31-12-2025	خلال السنة المنتهية في 2025-12-31
<b>Subject: Electing the following members (legal entity) and (person) as Board of Directors</b>	<b>الموضوع: انتخاب أعضاء مجلس ادارة (شركة/شخص طبيعي)</b>
Outcomes from the meeting: Rejected	نتائج الاجتماع: رفض
Details of meeting in case agenda has been rejected:	التفاصيل في حال تم رفض أجنده الاجتماع:
We request that the General Assembly meeting be held on April 29, 2026, at 11:00 AM. All items on the agenda were approved except for the item concerning the election of a new Board of Directors. The members unanimously agreed to postpone the item concerning the election of a new Board of Directors to a later meeting. Please note that the current Board's term ends on July 18, 2026, and a new General Assembly meeting will be held at a later date to elect a new Board of Directors.	بنود اجتماع الهيئة العامة 2026/4/29 الساعة الحادية عشر تم المصادقة على جميع بنود الدعوه باستثناء بند انتخاب مجلس ادارة جديد وافق الاعضاء بالاجماع على تاجيل بند انتخاب مجلس ادارة جديد لاجتماع اخر علما ان المجلس تنتهي مدته 2026/7/18 وسيتم عقد اجتماع هيئته عامة جديد بتاريخ لاحق لانتخاب مجلس ادارة جديد
<b>Subject: Approving the appointment / reappointment of the auditors for the financial year and authorizing the board of directors to determine their fees</b>	<b>الموضوع: الموافقة على تعيين / إعادة تعيين مدقي الحسابات للسنة المالية وتفويض مجلس الإدارة لتحديد أتعابهم</b>
Approving the appointment/reappointment of the auditors Alothman Group International - Certified Public Accountant for the financial year 31-12-2026.And authorizing the board of directors to determine their fees	الموافقة على تعيين /او إعادة تعيين مدقي حسابات السادة مجموعة العثمان الدولية-محاسبون قانونيون لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية 2026-12-31 و تفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم
<b>Subject: Any other matters which the General Assembly proposes to include in the agenda</b>	<b>الموضوع: أي أمور أخرى تقترحها الجمعية العامة لإدراجها في جدول الأعمال</b>
Any other matter which the General Assembly proposes to include in the agenda, and are within the work scope of the General Assembly in its ordinary meetings, provided that such a proposal is approved by shareholders representing not less than 10% of the shares represented in the meeting	أي أمور أخرى تقترح الهيئة العامة إدراجها في جدول الأعمال ويدخل في نطاق أعمال الاجتماع العادي للهيئة العامة على أن يقترن أدراج هذا الاقتراح في جدول الأعمال بموافقة عدد من المساهمين يمثلون ما لا يقل عن (10%) من الأسهم الممثلة في الاجتماع
There are no other things	لا يوجد امو اخرى
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ahed NASSER	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ahed NASSER